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»Burka«
v mali
sejni dvorani

Komentar obnašanja, ki ga v stabili-
zacijskem času ne bi smelo biti - V
(porršni) pogodbi točno piše, kdo je
kotnu odgovoren

Če je nam kaj do našega dinarja, če
kdo saj v osnovi spoštuje našega delav-
ca in kdor je poučen o osnovah obnaša-
nja na sestankih, je bil lahko zgrožen
nad sodelovanjem predstavnikov sa-
moupravnih stanovanjskih skupnosti
Ljubljana in Ljubljana Vič-Rudnik,
Zavoda za urejanje stavbnih zemljišč,
Slovenija ceste-Tehnika Ljubljana, pa
tudi večine članov koordinacijskega
odbora za izgradnjo stanovanjske sose-
ske VS 1 Trnovo, na zadnji, 9. seji tega
odbora.

Zasedanju v mali dvorani naše skup-
ščine so prisostvovali tudi zasebni inve-
stitorji blokov F in C v soseski Trnovo.

Vpredolgi, slabo vodeni in izmikajo-
či razpravi - sem in tja je bil svetal
preblisk predstavnik komisije za cene,
ki je pristavil to in ono informacijo, pa
še te le do tam, kjer je bilo njemu po
volji, - so bili zasebni investitorji, kijih
po pogodbi zastopa Samoupravna sta-
novanjska skupnost Ljubljana Vič-Ru-
dnik, za gospodarno uporabo njihovega
denarja pa skrbi Zavod za urejanje
stavbnih zemljišč Ljubljana Vič-Ru-
dnik, malodane tarča pikrih pripomb o
njihovem nepoznavanju komunalne,
investitorske, projektantske, gradbeni-
ške, finančne, pravne in ne vemo še
kakšne problematike. Tarča kljub te-
mu, da imenovanim in še mnogim ne-
navadenim plačujejo takšne in drugač-
ne desetine odstotkov in odstotke od
vrednosti kvadratnega metra stano-
vanjske površine. Pa to ne bo majhen
kupček denarja, če se pod 20 tisoč za
kvadratni meter stanovanjske površine
sploh nočejo več meniti in bolj opozar-
jajo na bližajočih se 25 ali celo 30 tisoč
dinarjev.

Zasebni investitorji so bili predvsem
milo opozorjeni, naj nikar preveč ne
sprašujejo, češ da je ura nekaterih pri-
sotnih vredna že 600 do 700 dinarjev in
naj bodo še vnaprej tako neinformirani
kot doslej.

O čem? Oprojektih, terminskih pla-
nih, o rokih izgradnje, cenah, ki rastejo
hitreje od najbolj divjih gob po dežju.
Morda pred dvema letoma ali letom res
ni bilo potrebnega izjemnega napora
zbrati 600 do 800 tisoč dinarjev. Na-
daljnih toliko dinarjevpa bo sedaj zelo,
zelo težko zložiti v piramido. Bo to res
uspelo vsem ? Komaj verjetno, saj se bo
končna vsota že približala pri trosob-
nem stanovanju dvema milijonoma di-
narjev.

Zato, ker neprekinjeno zamujajo z
roki vselitve, ker brez meja dvigajo ce-
ne in ker ob vsem tem puščajo zasebne
investitorje v popolni nevednosti (le
denar je treba vplačati točno do roka),
bi morali postati v začetku navedeni
TARČA naših zdravih socialističnih sa-
moupravnih sil.

Prav gotovo potem ne bi upala pred-
stavnika SSS Ljubljana in Zavoda za
urejanje stavbnih zemljišč Vič-Rudnik
predčasno oditi s seje in prepustiti
predstavnico SSS Ljubljana Vič-Ru-
dnik samo sebi. In to že takrat, ko do
jedra problema (nove cene blokov F,
C) po dnevnem redu sploh še niso
prišli.

Nenavadno na tej seji je bilo tudi to,
da so člani koordinacijskega odbora iz
OZD neprizadeto poslušali trosenje
vesti o novih vselitvenih rokih in novih
cenah. So glede na njihovo brezbriž-
nost še vrednizaupanja delavcev njiho-
ve OZD?

Na koncu naj le vprašamo: Od česa
je odvisen osebni dohodek delavcev v
imenovanih institucijah? Od dela?
Dvomimo!

STANE JESENOVEC


